
Spotkanie z Generalnym Dyrektorem GDDKiA 

14 lipca br. odbyło się kolejne spotkanie przedstawicieli Fundacji „Polska Sól” z Generalną
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. W spotkaniu uczestniczyła Pani Ewa Tomala-Borucka
Generalny Dyrektor GDDKiA. Delegacja Fundacji zapoznała Panią Dyrektor z celem i formami
działalności, którą Fundacja prowadzi w imieniu branży solnej. Podziękowano za
dotychczasową współpracę, która przyniosła wiele rozwiązań korzystnych dla producentów soli
i służb drogowych. Przedstawiciele Fundacji zwrócili uwagę na istniejące jeszcze nierozwiązane
problemy, które mogą niekorzystnie wpływać na sprawny przebieg akcji zimowych. Pani Ewa
Tomala-Borucka zdeklarowała się do przeanalizowania zgłoszonych problemów.
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